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Reisverslag World Mobile Congress Barcelona (SP)  

Geachte voorzitter, 

 

Van 1 t/m 3 maart 2015 heeft een gemeentelijke delegatie en vertegenwoordigers van het WFIA het Mobile 

World Congress (MWC) in Barcelona bezocht. De telecom/mobile sector uit de gehele wereld was hier 

aanwezig inclusief grote internationale werkgevers uit (regio) Den Haag. Gedurende dit congres werd er 

veel kennis uitgewisseld over de toekomstige rol van telecomoperators, Smart Cities en technologische 

innovaties. Op de beursvloer toonden bedrijven (o.a. in Den Haag gevestigde bedrijven) hun nieuwste 

technologieën/innovaties.  

 

Het bezoek aan het MWC had de volgende doelstellingen;  

 Het leggen van inhoudelijke verbindingen met verschillende internationale organisaties/netwerken 

zoals City Protocol Society en de Groupe Speciale Mobile Association t.b.v. kennisuitwisseling 

voor het Smart City Den Haag Programma. 

  Het leggen van contacten met congresorganisatoren en potentiële nieuwe bedrijven in het kader 

van acquisitiedoeleinden.   

 In het kader van Relatiebeheer/accountmanagement waren er afspraken met een groot aantal 

Europese hoofdkantoren van bedrijven die al in onze regio gevestigd zijn. Er is met hen 

afstemming geweest over ontwikkelingen binnen de betreffende bedrijven (huisvesting, 

marktpotentieel) en de wijze waarop deze bedrijven kunnen en willen aanhaken bij de 

gemeentelijke (Smart City) ambities.  

 

Gedurende de MWC zijn onder meer afspraken geweest met verschillende internationale bedrijven die in 

Den Haag of in de regio gevestigd zijn. We zijn rondgeleid op verschillende stands en kregen een 

toelichting op de belangrijkste economische en technologische ontwikkelingen in de telecom/mobile sector.  
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Verschillende bedrijven lieten Smart City oplossingen zien o.a. op het gebied van sensoring en big data, 

Mobiliteit, Stadsbeheer, Zorg en  Cyber Security. O.a. Ericsson, Huawei, ZTE, Samsung, Nokia en 

Salesforce hebben aangegeven te willen participeren in de Smart City ambitie van Den Haag en graag met 

Den Haag een of meerdere Smart City pilots te realiseren als eerste stap richting een duurzame Smart city 

samenwerking. 

 

Daarnaast zijn er gesprekken gevoerd met organisatoren van het MWC, een evenement met meer dan 

90.000 bezoekers die van grote economische waarde is voor Barcelona. Den Haag heeft kenbaar gemaakt 

graag een (kleinere) versie van het MWC te willen organiseren met mobiele cyber security als thema. De 

organisatoren van het MCW staan hier positief tegenover en we hebben vervolgafspraken ingepland om 

verder te verkennen wat de mogelijkheden zijn om een MWC event in Den Haag te organiseren. 

 

Den Haag zal tevens toetreden tot de City Protocol Society, een non-profit organisatie waarin Europese 

steden, kennisinstellingen en bedrijven kennis uitwisselen over Smart Cities en afspraken maken over 

uitwisselbare standaarden voor Smart City Technologie.  

  

Tot slot hebben we een bespreking gehad met loco burgemeester Recasens van Barcelona waarmee we 

overeengekomen zijn dat we verder gaan verkennen  hoe Den Haag en Barcelona op Smart City gebied tot 

een uitwisseling van kennis en expertise kunnen komen ter bevordering van de internationale 

concurrentiepositie, het versnellen van innovatie en het bevorderen van de werkgelegenheid. Hierbij 

onderzoeken wij tevens hoe beide steden de ontwikkeling van start-ups en de creatieve industrie kunnen 

versnellen via een gezamenlijke acceleratorprogramma.  

 

KOSTEN 

Mijn totale kosten (vlucht, hotel en onkosten) komen uit op een bedrag van € 2529,- en worden gedragen 

door het Smart City Programma Economie.  

De totale kosten voor de ambtelijke ondersteuning van deze dienstreis komen uit op een bedrag van  

€ 10.355,-  en worden eveneens gedragen door het Smart City programma, afdeling Economie. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De Wethouder Kenniseconomie, Internationaal, Jeugd en Onderwijs 

Ingrid van Engelshoven 

 

 

 

 

 


